
  Styremøte 10-2017 
 

Dato: Tirsdag 26.9.2017 kl 1900 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Bjørn, Grethe, Inger, Trond, Reidun, Jomar og Katinka 
Fraværende: Ketil og Christian 
Innkalt med mail og sms 1/9-17 
 
Nye saker: 
 
72/17 Godkjenning referat fra styremøte 05.09.17 
Enstemmig godkjent 

 
73/17 Travkjøring 30.09.17 kl 1230 
Kun 16 hester meldt til ordinære løp + 3 i galoppløp. 
Trond melder at det er 6-7 A-ponnier og ingen BCD-ponnier. 
Pga lite hest velger vi derfor å avlyse kjøringa.  
 
Vi så på alternative datoer for evt å utsette. Ledig dato er 11. november, men også denne 
datoen blir helga etter annen lokalkjøring. 
 
74/17 Utleie av stallplass 
Vi har fått forespørsel om utleie av to stallplasser. 
Vi er positive til å ha mer aktivitet på banen, og også å åpne en amatørstall. 
Stall 2 kan benyttes. Det må lages boksdører, noen vegger på forsterkes og drikkekar  må 
installeres. Vi kjøper inn materiell som trengs, og leietaker ordner innredning selv. Vi går for 
kun treverk. Ønsker leietaker ytterligere materiell kostes dette av leietaker selv. 
Ketil gir beskjed til vedkommende at vi sier ja til utleie. 
 
75/17 Høstkonferanse 29.10.17 kl 1000, Orkdal Tråvpark 
Vi stiller med 2 personer + ungdomsrepresentant. 
Reidun (hvis det passer med jobbturnus) og Christian, samt Sarina (Ungdomsrepresentant). 
Grethe drar hvis Christian ikke kan.  
Ketil gir beskjed til Sarina, og sender henne informasjon. 
 
Eventuelt 
76/17  
Forslag om å montere pumpe på ytterdøra til varmestua. Dette fordi lyspæra i utelampa går 
ofte pga rystelsene i veggen når døra lukkes/slamres. 
Jomar sjekker ang anskaffelse av pumpe. 
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77/17  
Kvistli Islandshester kommer til Ørlandet helga 18-20. mai 2018. 
De har spurt om de kan få komme til oss å kjøre tandem. De fleste av dem er ukjent med 
trav, og dette skal være en overraskelse for de ansatte. 
Dette er vi positive til. Hvilken dag som passer i løpet av helga, tar vi når det nærmer seg. 
 
 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


